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Hierbij ontvangt u de nieuwsbrief van februari   

2019 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier toegewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

Campagnetijd  

 

 

 

 

 

Op weg naar een goede uitslag voor het CDA  
 

De Campagne voor Provinciale Staten en Waterschapsverkiezing op 20 maart 2019 
is inmiddels al volop aan de gang. In de gemeente Etten-Leur trekken Ankie de 
Hoon (nummer 4 PS) en Janneau Meijer (nummer 8 WS) de kar. In de campagne is 
besloten zoveel mogelijk aandacht te geven aan lokale zaken die op de agenda van 
de Provincie of het Waterschap aandacht behoeven. Voor Ankie de Hoon zijn 
mobiliteit , bereikbaarheid en leefbaarheid belangrijk thema’s. De snelwegen in 
West-Brabant lopen vol en als gevolg daarvan neemt de verkeersdruk op de 
provinciale wegen toe. De afgelopen weken heeft Ankie bij een aantal Etten-
Leurenaren aan de keukentafel gesprekken gevoerd over wat er anders en beter 
moet in de ogen van de kiezer.  

 

“Voor ouderen is de vraag kan ik langer zelfstandig in mijn eigen huis blijven wonen 
een thema”, aldus Ankie. “De provincie heeft daarin een taak om meer ruimte te 
maken in beleid om dit mogelijk te maken. Er is in Brabant een tekort aan 
betaalbare woningen. Daarom moeten we bezien hoe we mensen die al een woning 
hebben, kunnen helpen deze levensbestendig te maken.”    

 

Voor Janneau Meijer is de aanpak van blauwalg een speerpunt. In de zomer komt 
dat probleem regelmatig terug in Etten-Leur. “Het is jammer dat in bijvoorbeeld de 
Westpolderplas in de zomer niet gezwommen kan worden als gevolg van blauwalg”, 
zegt Janneau. “Een goed waterbeheer kan dit probleem grotendeels voorkomen. En 
dat is de taak van het Waterschap. Daar zal ik me voor inzetten.” 

 

De komende weken zal er in Etten-Leur aandacht zijn voor de campagne. Je kunt 
zomaar de auto van Ankie tegen komen (zie foto). De agenda van Ankie is in te zien 
op www.ankiedehoon.nl . In ieder geval wordt op zaterdag 16 maart een 
campagnedag gepland. En verder een oproep om te helpen bij het flyeren op 
maandag 18 en dinsdag 19 maart. Meld je aan bij Ankie en Janneau. 

 
Ankie de Hoon (email: ankiedehoon@gmail.com ) 
Janneau Meijer (email: janneau_meijer@outlook.com )  

 

Actueel uit de Raad 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Afvalbeleid en motie maatschappelijke participatiekosten 
 
Afvalbeleid 2020 
In de raadsvergadering van 18 februari is het afvalbeleid 2020 vastgesteld. Als 
CDA hebben we ingestemd met het voorstel om m.b.t. het inzamelen van 
restafval te kiezen voor het ophalen van het afval i.p.v. het laten wegbrengen 
naar verzamelcontainers. Dit was ook de uitkomst van de enquête die onder 
de inwoners is gehouden. De fracties van GL, Leefbaar Etten-Leur, D’66 en 
PvdA hadden een amendement voorbereid waarin zij vragen om een plan van 
aanpak voor een proef in een wijk met omgekeerd inzamelen en het laten 
wegbrengen van plastic en drankkartons.  Dat amendement werd niet door ons 
gesteund omdat we eerst de resultaten van het minder aantal keren ophalen 
en het betalen per restcontainer die wordt aangeboden, willen afwachten.  Wel 
hebben we aan de wethouder gevraagd om in de komende 4 jaar met 
omliggende gemeenten ook te kijken naar scheiding van afval achteraf. Er zijn 
gebieden waar dat al gebeurt. Het systeem van voor- en nascheiding geeft de 
grootste kans om de doelstelling in 2025 van maar 30 kg restafval per inwoner 
te halen.  
Vanaf volgend jaar komen bij hoogbouw ondergrondse inzamelcontainers voor 
gft. In de raad debatteert heeft het CDA aan de wethouder gevraagd om 
inwoners van hoogbouw ook nu al de gelegenheid te bieden om hun gft afval 
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te kunnen scheiden van het restafval, omdat er vanaf dit jaar betaald moet 
worden per aangeboden restafvalcontainer.  Nu moeten die bewoners hun gft 
nog bij het restafval doen, waardoor die inwoners met hogere kosten, die zij 
niet kunnen beïnvloeden door een betere scheiding, worden geconfronteerd 

dan inwoners van laagbouw. De wethouder heeft toegezegd om de 
bewonerscommissies van de appartementen voor 1 maart op de hoogte te 
stellen dat zij losse gft containers aan kunnen vragen. Dit als tijdelijke 
oplossing tot de ondergrondse GFT inzamelcontainers bij de hoogbouw zijn 
geplaatst. Dat hier behoefte aan is, blijkt uit het feit dat er inmiddels al 2 keer 
containers zijn verstrekt.  
 
Belangrijke punten in het afvalbeleid zijn naast afvalinzameling; communicatie, 
voorlichting, zwerfafval en handhaving. We hebben er bij de wethouder op 
aangedrongen om z.s.m. de afvaltarieven van dit jaar te communiceren. Bij 
navraag blijkt dat veel inwoners niet weten dat er nu naast het vastrecht van 
€156,00 ook € 6,00 per aanbieding van de restafvalcontainer betaald moet 
worden. Men is niet op de hoogte van het feit dat het 5 keer aanbieden, dat 
vorig jaar nog in het vastrecht was opgenomen, is verdwenen. De wethouder 
heeft dit toegezegd. Het voorstel van het college is ongewijzigd vastgesteld.  
 
Motie maatschappelijke participatiekosten 
Onlangs hebben cliënten van het Werkplein Hart van West-Brabant een brief 
ontvangen, waarin werd meegedeeld dat zij geen bonnetjes meer voor kosten 
voor maatschappelijke participatie kunnen indienen maar alles via de webshop 
moeten regelen. Dit tast de keuzevrijheid van de cliënten aan.  Vooral bij de 
categorie uitstapjes is het aanbod in de webshop minimaal. Daarom heeft het 
CDA in de raadsvergadering  een motie ingediend om deze regeling terug te 
draaien, zodat cliënten hun keuzevrijheid behouden. De motie kreeg ook steun 
van andere partijen en is aangenomen.  
 
Joke Gelderblom (email: joke.gelderblom@kpnmail.nl ) 
 

Veiligheid  
 
 

 
 
 
Actueel in het nieuws: 
 
Op dit moment is er in de Raad discussie 
over de inzet van Bijzondere 
Opsoringsambtenaren (BOA’s). Moeten 
er meer BOA’s komen ? Of kijken we 
kritisch naar het takenpakket van de 
BOA’s. Het CDA wil graag duidelijkheid 

over het takenpakket waarmee we BOA’s 
op pad sturen. Aan de hand van de 
uitkomst van die vraag, pas kijken of 
een uitbreiding noodzakelijk is. Wat is 
uw mening over de inzet van BOA’s ? Ik 
hoor het graag.   
 

Onderzoek rekenkamercommissie West-Brabant naar Toezicht en 
handhaving 
   
In 2018 heeft de gemeenteraad aan de Rekenkamer gevraagd om onderzoek 
te doen naar toezicht en handhaving in de gemeente Etten-Leur. De 
Rekenkamer is een onafhankelijke commissie die kijkt of de gemeente haar 
werk goed uitvoert. 
  
De Rekenkamer is in algemene zin zeer te spreken over het toezichtbeleid en 
de uitvoering daarvan in Etten-Leur. Tegelijkertijd ziet zij op enkele punten 
ruimte voor verbetering. Het CDA is het hier volledig mee eens. Etten-Leur 
doet het goed, maar het kan beter. 
  
Toezicht en handhaving bestaat uit twee delen, namelijk de fysieke 
leefomgeving en de openbare orde en veiligheid. 
  
Voor wat betreft het fysieke domein, daar moet de hele gemeenteraad de hand 
in eigen boezem steken. Onvoldoende is gebruik gemaakt van de 
sturingsmogelijkheden en zijn de inhoudelijke kaders niet voldoende benut. 
  
Bij het openbare orde en veiligheidsdomein staat het CDA er anders in. 
Twee maanden geleden heeft de gemeenteraad een debat gevoerd over het 
integraal veiligheidsplan. In tegenstelling tot een aantal andere fracties had 
het CDA veel moeite met dit integraal veiligheidsplan: 

 het CDA miste een analyse van de lokale veiligheidssituatie. 
 het CDA miste de koppeling van heldere en afrekenbare doelstellingen 

aan de lokale prioriteiten. 
 het CDA miste de koppeling van het beschikbare budget aan de 

prioriteiten, doelen en activiteiten. 
  
De Rekenkamer trekt nu dezelfde conclusie als het CDA. 
  
De gemeenteraad neemt alle conclusies en aanbevelingen over van het 
Rekenkamer rapport. Daarnaast is afgesproken dat de gemeenteraad de 
uitvoeringsprogramma's en jaarverslagen op het gebied van toezicht en 
handhaving gaat bespreken. Het CDA gaat zich sterk maken dat er goede en 
duidelijke doelstellingen, speerpunten en prioriteiten komen. 
 

Richard Weijers (email: richard@richardweijers.nl ) 
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Komende 
Raadsvergadering 
 
 
 

 
 
 

 

Wat staat er de komende tijd in de Raad op de agenda ?   
 
Op 11 maart zal in “Raad Luistert” de betrokken projectleider van Provincie 
Noord-Brabant tekst en uitleg komen geven over de aanpak van de N640 

(Hoevenseweg).  
 
Verder is aangekondigd dat de resultaten van de burgerpeiling 2018 binnen 
onze gemeente tijdens de “Raad Luistert” op 11 maart 2019 worden 
gepresenteerd. De resultaten van deze peiling zijn vanaf 1 maart 2019 
geplaatst op de website www.waarstaatjegemeente.nl  
 
Op de website van de gemeente Etten- Leur vind je de actuele agenda’s en 
openbare stukken terug die in de Raad worden besproken. Op 25 maart is 
“Raad debatteert” en op 8 april “Raad besluit” gepland. 
 
Ronnie Buiks (email: ronpol@hetnet.nl ) 
 

Bezoek XEL    

     
   
 

    

 

Placemaking geeft jongeren ruimte voor ondernemen 
 
De Donderdag 17 januari waren we als fractie te gast bij XEL Etten-Leur bij 
Peter van Dorst en Kees Konings. We werden verwelkomd door een van de 
ondernemers in het pand Robin van Lenti Contenti. 
XEL is de nieuwe naam voor het bestaande pand wat jaren heeft leeggestaan 
en in 2020 wordt ontwikkeld als woonlokatie voor jongvolwassenen.  
Tot die tijd is placemaking het toverwoord. 
Er worden allerlei activiteiten ontplooid door jongeren en deze acties dragen bij 
aan de maatschappelijke wensen die leven in Etten-Leur. Het pand bruist nu al 
en er zijn nog enkele plaatsen vrij.  De jongeren die er werken, kunnen er ook 
tijdelijk wonen . Denk aan cultuur, dans , sport, ondernemen,  innovaties. 
Verbindingen maken voert daar de boventoon.  
Wij hebben deze werk- en woonplekken mogen zien en de enthousiaste 
jongeren mogen aanhoren over hun ambities en ervaringen.  Daar krijg je toch 
energie van.  Het was geweldig om te zien en er zijn nog meer ideeën in 
ontwikkeling. 
Trots dat dit in Etten Leur mogelijk is gemaakt en wij bedanken Kees en Peter 
voor hun enthousiasme en inzet.  Dit project wordt mogelijk gemaakt door hun 
netwerk en financiële ondersteuning en planning door ALWEL.  
 
Mariëtte Nooijens (email: nooijens90@hotmail.com ) 
 

Reacties op eerste 
Nieuwsbrief 2019  
 
 
 
 

 
 

Reactie en vervolgacties naar aanleiding van de eerste Nieuwsbrief 
 
De eerste nieuwsbrief is door de leden goed ontvangen. Ook werd er op 
onderdelen gereageerd door leden en dat is juist de bedoeling. Voor wat 
betreft de terugkoppeling op genoemde punten het volgende. De 
informatieavond voor zowel Van Bergenpark als Couperuslaan hebben 
inmiddels plaats gevonden. Bewoners zijn tevreden met de aanpassingen die 
op initiatief van CDA hebben plaats gevonden. De problematiek van de 
Attelakenseweg is voorgelegd aan de gemeente. Inmiddels is bekend gemaakt 

dat er op 28 februari 2019 een informatieavond voor bewoners wordt 
gehouden.  
 

Nieuw Burgerlid 
 

    

Nieuw Burgerlid Ger de Weert stelt zich voor 

Op maandag 18 februari 2019 is Ger de Weert benoemd als burgerlid voor het 
CDA. Ger is 54 jaar jong en getrouwd met Luci. De twee dochters Myrthe en 
Kyra staan inmiddels al op eigen benen.  
“Het CDA heef een cruciale rol gespeeld in mijn leven. Want destijds heb ik 
mijn vrouw Luci leren kennen op de ALV van het CDA Nijmegen ”, aldus Ger.  
Geboren en getogen in het West-Brabantse land. En sinds 2011 woonachtig in 
het mooie Etten-Leur. De afgelopen jaren heeft Ger in de financiële sector 

gewerkt. Tot 1 januari 2019 was hij directeur van de Rabobank in Etten-Leur. 
De politieke verbinding met het CDA is altijd gebleven. In 2017 is hij 
bestuurslid geworden en sinds een aantal maanden draait hij mee in het 
fractieberaad. Ook is hij nu trekker van het campagneteam regio Markiezaat 
voor de Provinciale en Waterschapsverkiezingen. De komende tijd zal hij de 
fractie ondersteunen in het werk.  
 
Ger de Weert (email: gdw.mail@xs4all.nl ) 
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Uit het bestuur 
 

Algemene Ledenvergadering op woensdag 1 mei 2019  

Op 1 mei 2019 wordt een nieuwe algemene ledenvergadering gepland. Noteer 
deze datum alvast in de agenda. Lokatie wordt nog nader bekend gemaakt. 
Naast de inhoudelijke agenda van CDA Etten-Leur zal deze avond Tom 
Berendsen uit Breda –kandidaat nummer 4 op de lijst van het CDA voor de 
Europese Verkiezingen- zich aan de leden voorstellen.  

Peter Ploegaart (email: Peter.Ploegaert@ziggo.nl ) 
 

“Rent a cop”  
 

    

Een dag op stap met wetshandhavers  

Op Donderdag 14 februari mocht ik met politieteam Weerijs en de BOA’s uit 
Etten-leur meelopen met de actie Rent a Cop. Hierbij zijn op 12 locaties in 
Etten-Leur controles en acties uitgevoerd die door de volgers van politieteam 
Weerijs op Facebook en Instagram zijn voorgedragen. Zo is er onder andere 
gecontroleerd op de grote stroom scholieren die zich door het verkeer 
verplaatsen, het rijden door rood licht op verschillende locaties en op snelheid 
op enkele plaatsen die door hun volgers letterlijk als 'racebaan' werden 

bestempeld. 
Tijdens deze dag heb ik veel met de BOA’s en de agenten kunnen praten over 
de werkdruk, de problemen welke de handhavers en agenten tegen komen in 
Etten-Leur.  
Meer CDA raadsleden zullen mee gaan met de politie en handhavers. De 
punten welke wij tegen zijn gekomen gaan wij nu doorgeven aan de gemeente 
en ervoor zorgen dat deze punten worden aangepakt (denk o.a. aan veilige en 
duidelijke zebrapaden bij scholen). 
Mochten jullie zelf punten hebben waar de politie en de handhavers op moeten 
letten, geef deze door aan de fractie. Wij kunnen kijken hoe wij dat kunnen 
aanpakken voor jullie. 
 
Jürgen van Hulst (email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com ) 
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